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Zápis z 1. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK, konané 9. 1. 2024 v Praze na Strahově 
 

přítomni:   J. Boháč, Z. Krpata, P. Hottmar, P. Náprstek, P. Bednář, M. Doktor 
hosté:         J. Adam, T. Ježek 
omluveni:   
 

 

1.    Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže  
 

□ 
 

Jednání STK – předseda STK Z. Krpata informoval, že první schůze STK v roce 2024 je svolaná na 15.1.  
 

□ 

 

Ú – 1/10/23 je splněn: Příprava termínové listiny 2024 – Z. Krpata podal informaci, že termínová listina 

hlavních domácích soutěží je kompletní. Po jednání s předsedou Českého veslařského svazu a ředitelem NOC 

Račice M. Kurfirstem došlo k dohodě, pro ČSK byl ponechán požadovaný termín pro uspořádání NZ RDS a I. 

ČP mládeže 19.- 21.4. a druhý kolizní termín 7.- 9. 6., kde byl plánován NZ RDJ si ponechal veslařský svaz. 

Takto navrženou termínovou listinu hlavních domácích soutěží 2024 výbor schválil per-rollam a byla následně 

zveřejněna na webu kanoe.cz. 

Termíny hlavních domácích soutěží jsou následující: NZ RDS + I. ČP mládeže (vytrvalost) Račice 19.-21.4., 

II. NZ Račice + II. ČP mládeže Račice 17.-19.5., III. ČP mládeže + NZ RDJ Račice 31.5.-2.6., MČR kr.t. 

Račice 25.-28.7., MČR 5 km 14.-15.9., MČR-M 11.8. 

STK předpokládá, že na základě výběrového řízení budou vybráni pořadatelé soutěží MČR 5km a MČR-M. Z. 

Krpata nabídku pořadatelství rozeslal oddílům, s tím, že termín přihlášení do výběrového řízení je 21. 1.2024. 

V návaznosti na schválené termíny hlavních domácích soutěží 2024 bude tvorba termínové listiny domácích 

soutěží 2024 pokračovat výběrem pořadatelů a termínů závodů ČP benjamínků a dalších regionálních soutěží. 

Zadávání propozic a termínů regionálních závodů do systému je možné v průběhu ledna s termínem do 21. 1. 

2024.                                                                                             Ú: 1/1/24 – Z. Krpata 

                                                                                                      T: 6. 2. 2024 
 

□ 

 

ČP benjamínků 2024 – po vyhodnocení prvního ročníku nového formátu ČP benjamínků výbor po projednání 

konstatoval, že se nový formát pořádání závodů osvědčil a schválil, že ČP benjamínků 2024 proběhne ve 

stejném formátu, jako v roce 2023. Pořadatelé jednotlivých závodů ČP benjamínků budou vybráni na základě 

výběrového řízení s termínem přihlášení do 21.1. Z. Krpata tuto informaci s nabídkou pořadatelství rozeslal 

oddílům.                                                                                       Ú: 2/1/24 – Z. Krpata 

                                                                                                      T: 6. 2. 2024 
 

□ 
 

Rozložení disciplín mládeže 2024 – návrh vypisovaných disciplín na hlavních domácích soutěžích 2024 již 

projednala RSCM a STK na společné schůzi v Nymburce na podzim 2023 a návrh disciplín byl dohodnut na 

všechny závody ČP. Výbor s návrhem STK souhlasil. 

 

□ 

 

ČP mládeže a MČR oddílů 2023 – vyhlášení MČR oddílů proběhlo na valné hromadě sekce 2. 12. v Nymburce. 

Vyhlášení vítězů ČP mládeže proběhne tradičně v rámci testů RDJ v Nymburce 20.1. 2024. Výbor se shodl na 

ocenění vítězů ČP 2023 ve formě dárkového voucheru na pořízení sportovního vybavení. 
                                                                                                      Ú: 3/1/24 – J. Adam, P. Hottmar 

                                                                                                      T: 20. 1. 2024 
 

□ 
 

Ú – 3/8/23 je splněn: Komise rozhodčích – J. Adam informoval, že objednaná výstroj pro rozhodčí (polo trika) 

od partnerské společnosti Alpine Pro v požadovaných velikostech dodaných od předsedkyně KR M. Dognerové 

by měla být dodána v průběhu ledna 2024.  
Z. Krpata podal informaci, že obdržel od M. Dognerové návrh nominace vrchních rozhodčích a jejich zástupců 

pro hlavní domácí soutěže v roce 2024. Z. Krpata předložený návrh projedná s M. Dognerovou s tím, že nově 

si vrchní rozhodčí zvolí svůj tým rozhodčích pro daný závod. Po vyjasnění dalších záležitostí spojených 

s nominacemi a účastí rozhodčích na hlavních domácích soutěžích bude návrh nominací předložen výboru ke 

schválení. 

Dále výbor diskutoval nad upřesněním kompetencí rozhodčích a vedoucího trenéra RD pro potřeby 

nominačních závodů. Dohodnuté pravomoci trenéra RD, umožňující korekce za účelem zajištění objektivního 

porovnání výkonnosti,  budou zaneseny do soutěžních směrnic. 

Výbor souhlasil se zachováním pověření L. Smrčka k vykonávání loni úspěšně testované funkce zástupce 

komise rozhodčích pro zajištění komunikace mezi rozhodčími a STK v průběhu hlavních domácích soutěžích. 
 

□ 
 

Pravidla a směrnice 2024 – předsedy STK Z. Krpata informoval o stavu příprav aktualizovaných pravidel a 

soutěžních směrnic pro rok 2024. Výbor diskutoval nad případnými úpravami pravidel v části týkající se 

přestupů. Návrh předloží výboru ke schválení na příští schůzi.   Ú: 4/1/24 – Z. Krpata 

                                                                                                      T: 6.2. 2024 
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□ 
 

Registrační databáze ČSK – Z. Krpata podal výboru informaci o procesu propojení registrační databáze ČSK 

s přihlašovacím modulem na hlavní domácí soutěže. Výbor vzal informaci na vědomí. 
 

□ 
 

Ú – 4/10/23 trvá: Informace z Mezinárodní kanoistické federace (ICF) – výbor diskutoval zveřejněnou výzvu 

ICF k národním federacím s možností podat návrhy na úpravy stanov a soutěžních pravidel ICF, s termínem 

jejich podání do 1. 3. 2024. Po projednání výbor schválil zpracování případného návrhu změn pravidel ICF 

v STK ve spolupráci s vedoucím reprezentačním trenérem. Bude projednáno na příští schůzi výboru.                                               
 

□ 
 

Rozdělení ubytování v NOC VS Račice – Z. Krpata navrhl a výbor po projednání schválil, že pro objednávání 

a rozdělování ubytování oddílům při závodech v NOC VS Račice bude použita stejná metodika jako 

v minulých letech, tzn. podle pořadí v MČR oddílů mládeže, informace bude rozeslána oddílům spolu 

s informacemi k závodění před sezonou (pravidla, směrnice). 

Dále Z. Krpata prezentoval podklad zpracovaný P. Šárou – mapka lokalizace tradičního rozmístění zázemí 

(depa) jednotlivých klubů v areálu NOC VS Račice. Podklad bude rozeslán oddílům jako doporučení pro 

orientaci při obsazování volných ploch při závodech v Račicích. 
 

□ 

 

Výsledkový servis hlavních domácích soutěží – Z. Krpata informoval o jednání s dlouhodobým dodavatelem 

výsledkového servisu, firmou Sportis, ohledně nastavení zajištění zpracování výsledků hlavních domácích 

soutěží a smlouvy na sezonu 2024. 

 
□ 
 

Záchranná služba při hlavních domácích soutěžích – Z. Krpata podal informaci o přípravě smlouvy k zajištění 

vodní záchranné služby na hlavních domácích soutěžích v roce 2024. Službu zajistí stejný dodavatel, jako 

v minulém roce. Výbor návrh na uzavření smlouvy schválil. 
 

□ 

 

Údržba startovacího zařízení – Z. Krpata informoval o plánované údržbě startovacího zařízení a potřebě pořídit 

náhradní ovládací modul ke startovacímu zařízení. Nové ovládací moduly ke startovacímu zařízení budou 

pořízeny z investičního dotačního programu NSA „rozvoj materiálně-technické základny sportovních svazů 

2024“, až bude vypsán.  
 

□ 
 

Ú – 5/10/23 trvá: Virtuální soutěže na trenažerech – Možnosti soutěžení na trenažeru projedná STK s využitím 

zkušeností (kladů a záporů) ve veslování. 
 

□ 
 

Rozpočet STK – Předseda STK byl pověřen přípravou návrhu rozpočtu STK na rok 2024 a předloží návrh na 

příští schůzi výboru.                                                                    Ú: 5/1/24 – Z. Krpata 

                                                                                                     T: 6.2. 2024 

 

□ 

 

Záměr vybudování sportoviště vodních sportů v Hrádku u Pardubic – výbor opakovaně diskutoval možnost 

pořádání soutěže na dlouhých tratí v nové lokalitě za účelem otestování budoucích možností závodiště. Z. 

Krpata projedná záměr ve STK. Další jednání s vlastníkem areálu o možnosti využití nové lokality pro pořádání 

domácích kanoistických soutěží budou nadále probíhat. 
 

 

2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□ 

 

Výběr do SCM 2024 – Po ukončení výběru sportovců do SCM 2024 vedoucí trenér SCM P. Hottmar předložil 

výboru návrh zařazení všech sportovců, kteří prošli testy a splnili podmínky vypsané pro zařazení do SCM na 

rok 2024, návrh výbor po projednání schválil.  
 

□ 

 

Výpočty SpS 2024 – Na základě podkladů pro zařazení sportovců do SpS na rok 2024, zpracovaných Z. 

Krpatou, schválil výbor zařazení 15 oddílů do podpory Sportovních středisek (mládež do 15 let).  
 

□ 

 

Financování SCM, SpS a TOP 10 – P. Hottmar předložil výboru návrh financování SCM, SpS a TOP 10 na 

rok 2024, kde byly zapracovány předjednané valorizace příspěvku o 5 000,- Kč na každého člena SCM, o 

10 000,-Kč na člena zařazeného do kategorie A/B s tím, že se v roce 2024 počítá s 10% navýšením celkového 

objemu financí pro SpS. J. Boháč informoval členy výboru, že ČSK může v roce 2024 legitimně očekávat vyšší 

objem dotačních prostředků od NSA na talentovanou mládež, a to v návaznosti na zařazení ČSK mezi státem 

preferované sportovní svazy. Výbor předložený návrh financování a rozdělení prostředků detašovaným 

pracovištím SCM, SpS a příspěvku „TOP 10“ po diskusi schválil. P. Hottmar rozešle informaci, smlouvy a 

administrativní podklady detašovaným pracovištím SCM a SpS.     Ú: 6/1/24 – P. Hottmar 

                                                                                                            T: 6.2. 2024 

                                                   

□ 

 

Školení trenérů B. třídy – P. Hottmar podal informaci o připravenosti blížící se speciální části školení trenérů 

třídy B. Program speciální části školení připravil a školitele zajistil P. Hottmar. První část speciální části školení 

proběhne v termínu 13.- 14.1., druhá část 3.- 4.2. v Nymburce. Výbor ocenil kvalitní odbornou připravenost 

speciální části školení. Školení bude z části moderovat Ing. Jakub Zavřel, který se nově zapojil do agendy 

vzdělávání trenérů a podílí se na oblasti metodiky sportovní přípravy SRK ČSK. 
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□ 

 

Změna sportovního občanství ukrajinského kanoisty – J. Adam informoval, že ICF vyhověla podané žádosti 

ČSK a potvrdila změnu sportovního občanství ukrajinského kanoisty Danila Martynenka, člena oddílu TJ 

Znojmo, který bude moci v případě nominace od letošní sezony startovat na mezinárodních soutěžích za ČR. 

Jmenovaný díky této skutečnosti může být zařazen do SCM 2024. 

 

     3.  Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 
 

RDS    

□ 

 

Plánované akce RDS – Vedoucí trenéři resortních sportovních center Dukla a Victoria P. Náprstek a T. Ježek 

spolu s trenérem RD P. Hottmarem podali aktuální informace z právě probíhajících i připravovaných 

tréninkových kempů jednotlivých tréninkových skupin. Příprava probíhá podle schválených plánů. Vedoucí 

trenéři RSC připraví na příští schůzi výboru předběžné požadavky na finanční výpomoc centrům z rozpočtu 

SRK ČSK.                                                                                           Ú: 7/1/24 – P. Náprstek, T. Ježek 

                                                                                                            T: 6.2. 2024 

 

□ 

 

Příprava plánu mediální podpory RD 2024 – P. Hottmar podal výboru informaci z koordinační schůzky média 

týmu ČSK, která se uskutečnila 12.12. 2023 na Strahově za účasti předsedy S. Ježka. Projednávalo se nastavení 

prezentace ČSK, rozsah a zajištění mediálního pokrytí svazových disciplín a činnosti reprezentačních družstev 

na svazovém webu, v médiích a na sociálních sítích v sezoně 2024. P. Hottmar navrhl a výbor uvítal zapojení 

L. Šloufové do média týmu. 
 

□ 
 

Realizační tým reprezentačního družstva a odměňování resortních trenérů – J. Boháč vyzval P. Hottmara aby 

připravil návrh realizačního týmu reprezentačního družstva pro rok 2024. Ocenění práce trenérů center pro 

reprezentační družstva projedná J. Boháč s vedoucími trenéry ASC a VSC P. Náprstkem a T. Ježkem.              

                                                                                                           Ú: 8/1/24 – P. Hottmar, J. Boháč 

                                                                                                           T: 24.1. 2024 
 

□ 

 

Testy RDS – P. Hottmar informoval o plánovaných testech RDS, především o termínech společných běhů 

v hale. Silové testy a plavání proběhnou v termínech jednotlivých tréninkových skupin. První testování běhu 

proběhlo 9.1. v hale na Strahově, další termíny jsou 26.1. a 6.2. Vzato na vědomí. 
 

□ 

 

Nominační kritéria RDS 2024 – P. Hottmar zaslal výboru finální návrh NK RDS 2024, jejichž návrh byl 

předložen k připomínkování výboru i rezortním centrům již v listopadu. Výbor předložený návrh znění 

nominačních kritérií RDS pro rok 2024 schválil s tím, že budou vydána a zveřejněna společně s nominačními 

kritérii RDJ a RDM 2024. 
 

□ 

 

Odměny za výsledky 2024 – P. Hottmar předložil návrh výpočtu odměn za výsledky na mezinárodních soutěžích 

v roce 2024, včetně valorizace částek. Návrh byl členům výboru zaslán v předstihu k připomínkám. Výbor po 

projednání návrh aktualizovaných odměn schválil. Tabulka odměn za výsledky na mezinárodních soutěžích 2024 

bude přílohou smlouvy s reprezentantem.  
 

□ 

 

Mezinárodní soutěže 2024 – P. Hottmar informoval o podmínkách účasti reprezentace na hlavních 

mezinárodních soutěžích, publikovaných pořadateli v informačních bulletinech. Referoval o stoupající finanční 

náročnosti a brzkých termínech rezervací ubytování a platby záloh. Výbor vzal informace na vědomí s tím, že 

potřebné prostředky k úhradám má sekce k dispozici. 
 

□ 

 

OH Paříž 2024 - P. Hottmar informoval výbor o probíhajících organizačních přípravách pobytu českého týmu 

v Paříži v součinnosti s olympijským výborem, po konzultaci s M. Doktorem je rezervováno ubytování pro 

realizační tým a zázemí týmu M. Fuksy v blízkosti závodního areálu. Kromě ubytování v olympijské vesnici 

bude část týmu ubytována i v hotelu zajištěném ČOV v blízkosti závodiště. Hotel závodníci vyzkoušeli při 3. 

závodu SP 2023. 
 

□ 

 

Smlouva s reprezentanty 2024 – P. Hottmar připravil aktualizovanou smlouvu s reprezentanty na rok 2024, 

výbor znění smlouvy po projednání schválil. Vedoucí trenéři RSC budou nápomocni při zajišťování podpisů 

smluv. 
 

□ 

 

Rozpočet RDS – J. Boháč požádal vedoucího trenéra RDS P. Hottmara o  přípravu návrhu rozpočtu RDS pro 

sezonu  2024 a jeho předložení na příští schůzi výboru.                      Ú: 9/1/24 – P. Hottmar 

                                                                                                              T: 6.2. 2024 
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  RDJ 
 

 

□ 

 

Plánované akce pro členy RDJ – P. Hottmar informoval výbor o přípravách plánovaných zimních a jarních VT, 

a to Žalý I 20. – 27. 1., Žalý II 27. 1. – 3. 2., Peschiera 9. 3. – 22. 3. 2024. Vzato na vědomí. 
 

□ 

 

Obecné testy RDJ - P. Hottmar informoval výbor o organizačních přípravách tradičních testů RDJ, které se 

uskuteční 20. 1. 2024 v Nymburce. Tradičně budou připraveny desítky cen pro nejvýkonnější z testovaných 

sportovců (dresy, špricky, iontové nápoje atp.) Výborem vzato bez připomínek na vědomí.  
 

□ 

 

Nominační kritéria RDJ 2024 – P. Hottmar zaslal výboru finální návrh NK RDJ 2024. Výbor předložený návrh 

znění nominačních kritérií RDJ pro rok 2024 schválil s tím, že budou vydána a zveřejněna společně s 

nominačními kritérii RDS a RDM 2024. 
 

□ 

 

Realizační tým – J. Boháč vyzval P. Hottmara aby připravil návrh realizačního týmu reprezentačního družstva 

juniorů pro rok 2024                                                                             Ú: 10/1/24 – P. Hottmar 

                                                                                                               T: 6.2. 2024 
 

□ 

 

Rozpočet RDJ – J. Boháč požádal vedoucího trenéra RDS P. Hottmara o  přípravu návrhu rozpočtu RDJ pro 

sezonu  2024 a jeho předložení na příští schůzi výboru.                      Ú: 11/1/24 – P. Hottmar 

                                                                                                              T: 6.2. 2024 
 

RDM  

□ 

 

Hlavní domácí a mezinárodní soutěže – T. Ježek podal informaci, že termíny hlavních mezinárodních 

maratonských soutěží jsou známy, na základě toho byl po konzultaci s předsedou STK Z. Krpatou určen termín 

MČR-M, který bude zároveň nominačním závodem pro MS-M. Vzato na vědomí 
 

□ 

 

Rozpočet RDM – J. Boháč požádal trenéra RDM T. Ježka o  přípravu návrhu rozpočtu RDM pro sezonu  2024 

a jeho předložení na příští schůzi výboru                                            Ú: 12/1/24 – T. Ježek 

                                                                                                             T: 6.2. 2024 
 

□ 

 

Nominační kritéria RDM 2024 – T. Ježek zaslal výboru návrh NK RDM 2024. Výbor po diskusi  a zapracování 

připomínek schválil finální znění nominačních kritérií RDM pro rok 2024, budou vydána a zveřejněna společně 

s nominačními kritérii RDJ a RDS. 

 

            4.   Různé 
 

□ 

 

Ú – 7/10/23 je plněn: Majetky ČSK – P. Bednář podal informaci o průběhu přípravy nájemní smlouvy s novým 

nájemcem kempu na Slapech - Skalici, kterou připravuje advokátní kancelář. Převzetí předmětu nájmu novým 

nájemcem je plánováno 1. 2. 2024. V areálu pronajatého kempu na Císařské louce výbor odsouhlasil prodloužení 

nájemní smlouvy bytové jednotky stávající nájemnici o dalších 6 měsíců. Stávající nájemce kempu o využití 

bytové jednotky nemá zájem. 
                                                                                              

□ 

 

Rozpočet sekce 2024 – po předložení dílčích rozpočtů jednotlivých středisek sekretariát připraví návrh 

rámcového rozpočtu sekce pro rok 2024. Rozpočet bude dopracován po vydání rozhodnutí NSA o přidělení 

dotace pro ČSK a po rozhodnutí Předsednictva ČSK o rozdělení dotace v rámci svazu. 

                                                                                                         Ú: 13/1/24 – J. Adam 

                                                                                                         T: 6.2. 2024 
 

□ 

 

Informace z NSA – Podána informace o vyhlášené prioritizaci sportů, která je politickým rozhodnutím státu 

učiněným prostřednictvím NSA a jí nastavených kritérií. Kanoistika je zařazena v první skupině třiceti 

podporovaných sportů. Zařazení je oceněním dlouhodobé úspěšné práce svazu a je předpokladem pro další 

rozvoj. Dále byla podána informace o vypsání dotační výzvy NSA „Podpora sportovních organizací svazového 

charakteru 2024“. Sekretariát ČSK připravuje žádost o dotaci a zajistí její podání včas v termínu.  
 

□ Grant MHMP – Sekretariát informoval o zpracování a podání žádosti o grant MHMP na podporu rozvoje sportu 

dětí a mládeže pro pražské oddíly na období 1. 1. 2024 – 31. 12. 2024 na základě obdržených podkladů od 

pražských klubů. Sekretariát dále výbor informoval o probíhajícím vyúčtování grantu MHMP za rok 2023. Po 

kontrole obdržených podkladů od pražských oddílů bude zpracováno vyúčtování a odesláno včas v termínu do 

31. 1. 2024. Výbor vzal informaci na vědomí. J. Boháč poděkoval J. Adamovi za zpracování související 

administrativy. 
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□ Hodnocení valné hromady SRK ČSK – předseda sekce J. Boháč stručně zhodnotil prosincové konstruktivní 

jednání VH SRK ČSK, která proběhla 2. 12. 2023 v SC Nymburk. Velmi pozitivně hodnotil oba semináře, které 

navazovaly na jednání valné hromady, a to jak přednášku k registračnímu systému ČSK, vedenou předsedou 

svazu S. Ježkem, kde byly zástupcům klubů představeny všechny nové funkcionality registračního systému 

ČSK, tak řízenou diskusi k náborové kampani „Pojď pádlovat“, kde M. Doktor informoval o podmínkách a 

přípravě kampaně, o vyhodnocení klubových dotazníků k uskutečněné podzimní kampani, a následně moderoval 

diskusi k aktualizaci náborové kampaně pro rok 2024.  
 

□ Ú – 8/9/23 trvá: OH festival 2024 Most – podána informace o přípravách Olympijského festivalu 2024, který 

ČOV připravuje v Mostě. ČSK byl jako ostatní národní sportovní svazy osloven, zda má zájem se festivalu 

účastnit a prezentovat svůj sport. ČSK potvrdil předběžný zájem s tím, že osloví kluby z Ústeckého kraje, zda a 

za jakých podmínek budou mít zájem prezentovat rychlostní kanoistiku na festivalu ČOV.                                                                                                    
 

□ ME Račice 2025 – předseda organizačního výboru P. Šebesta připravil první návrh celkového rozpočtu 

mistrovství včetně požadavku na dotaci NSA z programu VSA za účelem registrace akce do rejstříku sportu. 

Vzato na vědomí, přípravy budou pokračovat v součinnosti s NOC VS Račice. 
 

□ 

 

 
 

Ú – 8/10/23 je splněn: Nábory v členských klubech – klubům byl zaslán online dotazník k hodnocení kampaně 

Pojď pádlovat s cílem získat informace o účincích a dosahu kampaně. Diskuse k vyhodnocení kampaně proběhla 

na valné hromadě sekce. Se získanými daty z dotazníku bude nadále pracováno a poslouží k přesnějšímu zacílení 

kampaně v letošním roce. 

 

 

 

 

 

 

Zapsal:  J. Adam 
Termín příští schůze výboru SRK je 6. 2. 2024 

 

 


